
                                        Protokół Nr XXIV /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  28 listopada 2016 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji. Porządek obrad został 

poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na 

stan 15 radnych udział w sesji wzięło 13 radnych  zgodnie z załączoną listą 

obecności.  Przewodniczący Rady poinformował o nieobecności na Sesji dwóch 

radnych ze względu na zły stan zdrowia. Na sekretarza została powołana radna 

Pani Emilia Piłat zam. Tyniec, która  wyraziła zgodę .   

Porządek obrad : 

   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

   5. Informacja o komunalizacji działki Skarbu Państwa . 

   6. Podjęcie uchwał w sprawie : 

           -    obniżenia  średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 

                 rolnego na obszarze gminy Oksa. 

           -     określenia stawek podatku od nieruchomości . 

           -   uchwalenia programu współpracy gminy Oksa z organizacjami pozarządowymi   

               oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego     

           -     wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości do gminnego zasobu. 

           -     zmiany w budżecie gminy na 2016 rok. 

           -     wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

           -     opłat za zajęcie pasa drogowego 

   7.Zapytania i wolne wnioski. 

   8.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

   9.Zamknięcie obrad. 



 

    

 Ad. 3. 

 Podczas obrad tej Sesji interpelacji nie było. 

                                                                                              

Ad. 4. 

 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Ad. 5. 

Informację  o komunalizacji działki Skarbu Państwa przedstawiła Sekretarz 

Gminy Pani Jolanta Wróbel. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6. 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- obniżenia  średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Oksa 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- określenia stawek podatku od nieruchomości 

 za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- uchwalenia programu współpracy gminy Oksa z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości do gminnego zasobu 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany w budżecie gminy na 2016 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- opłat za zajęcie pasa drogowego 



za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

  

  Ad.7. 

  W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

-  sołtys z Błogoszowa Warzyński – czy jest monitorowane płacenie podatku, 

chodzi o podatek od nieruchomości 

- sołtys z Pawęzowa Kot – chodzi o pobocze i wjazdy oraz oznakowanie  

  

Ad. 8. 

 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych: 

-  sołtysowi z Pawęzowa –  zostaną ustawione znaki jeszcze w tym roku. 

Zabrał głos Przewodniczący Rady który poinformował iż wpłynęło  pismo od 

Pana Doktora Grzyba z prośbą o przekształcenie Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Oksie w Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej . Poinformował 

również iż spotkał się z pozytywnym odzewem od mieszkańców odnośnie 

Ośrodka Zdrowia prosząc radę aby pozytywnie ustosunkowali się do złożonego 

podania by Pan Doktor miał chęć do dalszego zarządzania ta placówką. 

Zabrał głos radny  Adamczyk – który  sugeruje aby zorganizować zebrania 

wiejskie by mieszkańcy się wypowiedzieli na temat przekształcenia, abyśmy 

jako radni nie  zostali z problemem sami. Wójt poinformował iż były już 

zebrania wiejskie dotyczące funduszu sołeckiego  gdzie mieszkańcy byli już 

informowani na temat przekształcenia. 

 
  
 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


